
MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- Predsjedniče, dobro jutro svima!  

Evo moje pitanje je vezano za gradske stanove. Naime 

, prošli mjesec smo mogli vidjeti po medijima da je u nekoliko gradskih stanova 

provaljeno poprilično nasilno i  moje pitanje je zapravo što se s time dogodilo tj. kako je Grad 

riješio tu situaciju?  

Ja bih za ovom govornicom htio i upozoriti na to da su pojedinačni zastupnici govorili 

da je to sada moguće zbog nove odluke. Mislim da je važno da se komunicira da to apsolutno 

nije točno i da Grad poduzima sve da se takve stvari ne dozvoljavaju i da se ne potiče građane 

da se provaljuje u te stanove. To je naša vrijedna imovina i moramo se ponašati prema njoj 

obzirno i molim vas za, pa ajmo to reći najčišće, molim vas da se suzdržite od toga da potičete 

ljude da provaljuju u te stanove. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Pitanje ste postavili gradonačelniku, jel' tako?  

Izvolite Gradonačelniče.  

……(Žamor)……  

Pitanje, obavijest ili prijedlog može napraviti.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala zastupniče Živković.  

Da, doista znači bilo je u povijesti Zagreba, ajmo reć od 90-ih još provala u stanove, 

bilo je i 2000-ih, bilo je 2010-ih a bome bilo je i u zadnje vrijeme. Vi znate da da bi to sve na 

neki način uredili, taj nered, smo zato na zadnjoj sjednici Skupštine donijeli Odluku koja 

regulira status svih zapravo korisnika stanova i jasno definira pravila, socijalne kriterije bilo 

da je riječ o socijalno ugroženim građanima, bilo da je riječ o priuštivom stanovanju, znači o 

građanima koji imaju ispod ovih 1300 eura mjesečno neto plaću ako su samci ili 80% po 

članu kućanstva. Znači jasno je sad kako se može ostat u stanu, kako se može doć u gradski 

stan i to je socijalno pravedno. U tom smislu nećemo tolerirati nikakve provale u stanove.  

I ovih šest slučajeva koji su bili a koje de facto ono što su izjavljivali neki zastupnici 

oporbe je moglo izgledati kao da se potiče da se to radi to je riješeno. Znači ti stanovi su 

ponovno u posjedu Grada Zagreba i kao što sam rek'o nećemo tolerirati nikakav nered u 

korištenju stanova Grada Zagreba.  

 

 


